
Jaarverslag 2019
Voor u ligt het jaarverslag van 2019.
In maart is door het bestuur van Stichting Nieuw Begin een verwanten bijeenkomst
gehouden waarbij alle verwanten waren uitgenodigd. Tijdens deze avond zijn de verwanten
geïnformeerd over het reilen en zeilen van de woonvorm, de financiën, jaarverslag,
beleidsplan, etc. van de Stichting.
In november is een door JP. van den Bent Stichting georganiseerde verwantenavond
gehouden waarbij ook het team van de Roerdomplaan aanwezig was.
Deze avond stond in het teken van gezonde voeding.
Bovenstaande bijeenkomsten werden gehouden op het ambulant kantoor van JP. van der
Bent Stichting aan de Leeuwarderweg 2 te Sneek. ( JP Lokaal)
Het bestuur heeft in 2019 vijf keer vergaderd, waarbij ook de locatiecoördinator Jolijn
Lubberts voor een deel van de vergaderingen aanwezig was, om de lopende zaken te
bespreken.
Op de langste dag (21 juni) hebben wij een gezamenlijke barbecue gehad waarbij bewoners,
begeleiders en verwanten waren uitgenodigd. Met elkaar erg gezellig.

Op de eerste zaterdag in oktober hebben wij weer ons jaarlijkse ontmoetingsdag gehouden.
Dit keer in de Orchideeënhoeve in Luttelgeest. Iedereen was vrij de kassen te gaan
verkennen. Er was daar veel te zien. Als aanvulling op de vele mooie planten kon men er
ook diverse dieren en landbouwwerktuigen bewonderen.
Na de gezellige middag ging het richting Woudsend, waar we in restaurant de Klerk nog een
lekkere pizza hebben genuttigd.
Altijd leuk om elkaar in een ontspannen sfeer te treffen en bij te praten.
Deze dag werd georganiseerd door de ouders Sjoukje Zuidema en Fokje van der Veen.
Veranderingen in de woonlocatie.
Er zijn geen veranderingen in het bewonersbestand.
Wel is de logeerkamer in gebruik genomen door iemand met ambulante begeleiding van
buitenaf voor een tijdelijke bewoning.

Bestuur
Het bestuur van Stichting Nieuw Begin bestaat uit de volgende ouders / verwanten:
Ebke van der Meer als voorzitter, Anneke de Vries als secretaris en Tjalling Paulusma als
penningmeester.
Gerk van der Veen heeft na zijn zittingsperiode van vijf jaar het bestuur verlaten.
Pyt Aardema is vroegtijdig uitgetreden.
Een nieuwe aanvulling in het bestuur is niet gelukt.
De website werkt naar behoren en wordt up-to-date gehouden door Jurre de Vries.
Het bestuur zal ook in 2020 haar werk blijven doen vanuit de overtuiging hiermee een
wezenlijke bijdrage te leveren aan de bevordering en het behoud van het welzijn en
welbevinden van de bewoners.

Namens het bestuur,

Ebke van der Meer
Voorzitter.


